
Dalarö Sportklubb 
Styrelsen 

  
 

 

 1 

 
 

Protokoll No. 1/2022  
från styrelsemöte  

i Dalarö Sportklubb 
  

 
Datum: 2022-01-27 

 
Plats/forum: Tullhuset 

 
Tid: Kl. 18.30 – 20.30 

  
Närvarande ledamöter: Stina Hallberg (ordförande)  

 
Daniel Bernehjält 
Erica Rollenhagen 
Björn Yrlid 
Leif Larsson (suppleant) 
 

 

 
  

1. Mötets öppnande 
 

Stina öppnande mötet och hälsade samtliga närvarande välkomna. 
 

2. Val av sekreterare och justerare för mötet  
 
Utsågs Daniel B att föra dagens protokoll, att justeras av Leif jämte Björn Y. 

 

3. Fastställande av dagordning 
 
Fastställdes i kallelsen till mötet föreslagen dagordning 
 

4. Föregående protokoll 
 
Genomgicks protokollet från styrelsemötet December 2021, vilket sedan lades till 
handlingarna utan ändring eller kommentar. 
 

5. Ekonomi 

Frågan sköts fram till nästkommande möte när Anna M åter är närvarande 

6. Kansli-frågor 

 

Det konstaterades att det inte föreligger någon fråga från kansliet att behandla.  
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7. Styrelsefrågor 

 

• Årsmötet skall hållas i Tullhuset 2022 03 27 och Lennart Karlberg tar 

ordförandeklubban även denna gång 

Ida sammanställer verksamhetsberättelsen, manusstopp 20 feb 

Mailutskick ut till KO om att inkomma med underlag  

Leif L ansvarar för att vi får in en annons i Mitt ang årsmötet  

Kallelse och dagordning senast 2 veckor innan mötet 13 mars 

Valberedningens förslag 2 veckor innan 13 mars 

Motioner/förslag senast 4 veckor innan mötet 27 feb 

 

• Stina uppmärksammade styrelsen på att Sportklubben fyller 90år i år, förslag på hur 
detta ska uppmärksammas under året återkommer vi till.  
 

• Det beslutades att Björn Yrlid blir sportklubbens representant i DKFC (Tullhusets nya 
driftsbolag) när den nya organisationen väl är på plats  
 

• Dalarö Triathlon ska återigen genomföras, datum för tävlingen 2022 blir 20 Aug  
 

 

8. Rapporter 

 

Mötet med Fritidsförvaltningen avseende driften av Dalarö IP gick bra, kommunen tar 

över driften och ett nytt avtal håller på att tas fram 

 

Handbollenssektionen har skrivit ett samarbetsavtal med Haninge HK med syfte att 

kunna låna spelare av varandra till matcher. 

 

Sportklubben fick statligt pandemistöd om 65.000 SEK 

 

9. Att göra 

 

10. Mötes avslutande 

 

Stina tackade de närvarande för deltagande och avslutade mötet  

 

*     *     * 

Vid protokollet: 
 
 
 
Daniel Bernehjält 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Björn Yrlid    Leif Larsson 


